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Hei! 
 
Undertegnede har bistått Øyvind Holsen på Nesfossen med oppstart av reguleringsplan.  I den 
forbindelse var vi i et møte på kommunehuset tidlig i fjor høst. Konklusjonen på slutten av møte var at vi 
skulle sende inn en søknad om oppstart av reguleringsplan, men vi ble rådet til å kalle inn til et 
"folkemøte" først for å avklare om det var politisk og lokal vilje til å drive planene om utvidelse av 
settefiskanlegget igjennom. 
Øyvind Holsen tok kontakt med undertegnede i går og sa han hadde snakket med deg vedrørende saken 
og at planen om et "folkemøte" bortfaller i første omgang. 
 
Jeg oversender de dokumenter vi så lang har utarbeidet i saken. Vi ber om en tilbakemelding om hvor 
mye mer dere trenger for å behandle saken i første innstans. Kan du evt. ta stilling til om rapporten fra 
Rådgivende biologer også kan benyttes i denne saken. Oppstartsvarsel vil bli kunngjort så snart jeg får en 
tilbakemelding om at saken er registrert og har fått en PlanID. 
 
Har dere noen krav om egne planbestemmelser/rekkefølgekrav i en slik sak som dette? 
 
Det er utarbeidet tegninger på anlegget med både utendørs og innendørs alternativ. Av forslaget ser du 
også at vi har forsøkt å ta vare på miljøet rundt utløpet av elven ved å ikke sprenge bort den siste delen 
av ryggen. 
 
 
Mvh. FanAgro AS 
 
Ove Frotvedt 
Tlf. 97718322 
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